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Zápisnica 
zo zasadnutia komisie dopravy pri mestskom zastupiteľstve (MsZ) mesta Nová Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 04. 09. 2023 so začiatkom o 14:00 hod. 
 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Anton Žňava, ktorý vyhodnotil účasť členov 
komisie na zasadnutí nasledovne: 
 
• Počet zúčastnených členov komisie - 5: 

Anton Žňava, Anton Tencer, Ing. Viktória Valachovičová, PhD., Peter Budinský, Jozef Spurný,  
 
• Počet neprítomných, ospravedlnených členov komisie - 1: 

Maroš Marko, Ing. Katarína Naďová 
 
Komisia dopravy je uznášaniaschopná. 

 
• Zasadnutia komisie dopravy sa zúčastnili aj prizvaní:  

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa 
Ján Ševčík – náčelník MsP 
Ing. Jozef Spurný – zamestnanec MsÚ, manažér oddelenia VŽPaSM 
 

• Zasadnutia komisie dopravy sa nezúčastnil pozvaný: 
     Ing. Lucia Beťková, MBA, riaditeľka TS mesta Nová Baňa 

 
• Zapisovateľka: Mgr. Ivana Cicko 
 
Komisia sa riadila nasledovným program zasadnutia: 
Otvorenie 
1. Podnety občanov/poslancov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Križovatka ul. Školská - ul. Železničný rad 
Záver 
 
ROKOVANIE: 
 
Anton Žňava – predseda komisie dopravy privítal členov a prizvaných primátora mesta Nová 
Baňa, náčelníka MsP, manažéra oddelenia VŽPaSM.  
Oboznámil členov komisie s bodmi programu.  
 
Bod č. 1: Podnety občanov: 

• Spojnica ul. Hájska – ul. Mariánska 
 
Anton Žňava – dňa 14.08.2023 sa konalo pracovné stretnutie ohľadne spojnici ul. Hájska a ul. 
Mariánska na základe predložených materiálov – stanovisko ODI, stanovisko dopravných 
inžinierov a pasport ciest. Po diskusí sa zhodlo na jednotnom stanovisku a bolo zaslané p. 
Hankovej, p. Bickovi a TS. Bude tam umiestnená závora, ktorá bude prispôsobená na prechod 
kočíkom alebo bicyklom. Doplnkové dopravné značenie pre TS bude odstránená.  
 

• MUDr. Mária Bradiaková a občania z Bačovej cesty 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – ul. Bačova cesta je účelová cesta, mohli by sme 
prejaviť súčinnosť v oprave, ale nie sú v rozpočte vyhradené finančné prostriedky. Občania 
bývajúci v danej lokalite by si mali svojpomocne opraviť cestu. Takýchto ciest je tu viac a nie je 
možné opraviť všetky tieto cesty. 
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• Andrea Šušovičová - podnet 
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – pani ma kontaktovala ohľadne autobusových alebo 
vlakových spojov pre študentov navštevujúcich stredné školy v Leviciach. Tieto spoje sú 
nevyhovujúce pretože študenti končia vyučovanie o 14:25 a tým pádom musia čakať do 16:00 na 
vlakový spoj. Je potrebné požiadať o zmenu spojov.  
 
Hlasovanie č. 1 
Komisia dopravy dáva hlasovať za zaslanie žiadosti o zmenu autobusových a vlakových spojov 
Levice – Nová Baňa: 

•  ZA: 5 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 

 
Bod č. 2: Kontrola plnenia uznesení: 
 

• Banícke námestie 
 
Anton Žňava – predseda komisie vyzval p. Ing. Jozefa Spurného, aby oboznámil komisiu s 
dopravnou situáciou na Baníckom námestí. 
 
Ing. Jozef Spurný, manažér OVŽPaSM – projektová dokumentácia bola vypracovaná koncom 
júla, následne bol zaslaný na schválenie oddelenie dopravného inšpektorátu. Na základe žiadosti 
nám bolo zaslané nesúhlasné vyjadrenie a je potrebné prerobiť PD, nakoľko nie je v súlade 
s výhlaškou 30/2020. Spoločnosť, ktorá vypracovala PD sa požiadala o prepracovanie podľa výhrad 
ODI.              
 
Anton Žňava – Banícke námestie bude riešené na dve etapy. Prvá etapa bude prerobenie PD 
ohľadom na vyznačenie parkovacích miest pre státie osobných áut, autobusové zastávky so státím 
a prechody pre chodcov. Druhá etapa bude riešiť vodorovné značenie (zviditelniť) okolo kríža na 
ceste III. triedy, smerom na Námestie slobody, M. R. Štefánika a Štúrova a je potrebné osloviť 
spoločnosť BBRSC. Mesto začalo na tom pracovať, aktuálne sa prepracováva projektová 
dokumentácia.      
 
Hlasovanie č. 2 
Komisia dopravy dáva hlasovať za osloviť spoločnosť BBRSC ohľadne preznačenia vodorovného 
značenia na vozovke okolo kríža: 

•  ZA: 5 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 

 
• Nábrežná ulica 

 
Anton Žňava – nábeh na spevnenú plochu na ul. Nábrežná smerom k MŠ bol vyasfaltovaný a je 
možné na ploche parkovať. TS zrealizovali asfaltovanie nábehov. 
 

•  Pozdĺžne parkovanie pri ZŠ a CZŠ na ul. Školská 
 
Mgr. Ivana Cicko – potrebný je statický posudok od Ing. Palaja, nakoľko nevieme do akej hĺbky je 
urobený oporný múrik a koľko váhy udrží, aby sa mohol naprojektovať chodník pre peších 
s parkovacím státím. Po vykonaní sondy, budeme vedieť viac a zistíme aj kadiaľ vedú inžinierske 
siete.  
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Anton Žňava – blíži sa nám zákaz parkovania na chodníkoch, je potrebné to zrýchliť. Budú 
zbytočné pokuty. Je potrebné urgovať projekt.  
 

• Križovatka na Nám. sv. Alžbety 
 
Mgr. Ivana Cicko – pán primátor e-mailom zaslal na BBSK žiadosť na zapracovanie do rozpočtu, 
aby sa mohol zrealizovať návrh križovatky: Varianta 1, ktorý dopravná komisia už odsúhlasila 
v predošlom zasadnutí.     
 

• Odvodnenie ul. Spodná 
 
Anton Žňava – o tomto bode by nám vedela povedať viac pani riaditeľka TS, dnes je 
ospravedlnená, preberieme to neskôr. 
 

• Vyhradenie parkovacieho miesta pre prevádzku Kebab  
 
Mgr. Ivana Cicko – zaslaný návrh na vyhradené parkovacie miesto – v riešení. 
 
Peter Budinský – je potrebné posunúť betónový kvetináč pri SOŠ, požiadať pani riaditeľku TS 
o zabezpečenie.  
 
Návrh – Križovatka ul. Školská – ul. Železničný rad (nadjazd na dialnicu) 
 
Anton Žňava – je potrebné, aby sa zmenila hlavná cesta na križovatke, pretože je tam veľa 
dopravných nehôd a tak isto navrhujem, aby sa zmenila hlavná cesta aj ul. Železničný rad (smer 
Knauf Insulation a vlaková stanica). 
Je potrebné vymyslieť lepšie riešenie vychádzania von z mesta.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – nezabúdajme na to, že je to majetok NDS, 
Slovenská správa ciest zanikla a prebrala agendu NDS a BBRSC a doteraz nie sú vysporiadané 
vzťahy. Stará cesta je naša a vrch je NDS. Takže NDS rozhodne o tom, aké dopravné značenie sa 
tam umiestni.  
 
Anton Žňava – je potrebné to poňať komplexnejšie, križovatku pri Kvete je potrebné vyriešiť ako 
prvé a zároveň posúdiť križovatku smer Knauf Insulation a vlaková stanica.  
 
Hlasovanie č. 3 
Komisia dopravy dáva hlasovať zmena na križovatke pri Kvete (Školská ul. – Železničný rad) 
hlavnej cesty s vedľajšou: 

•  ZA: 5 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 

 
Hlasovanie č. 4 
Komisia dopravy dáva hlasovať posúdenie vplyvu dopravy na križovatke Železničný rad (smer 
Knauf Insulation – vlaková stanica): 

•  ZA: 5 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
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Nové úlohy z diskusie: 
 

1. Peter Budinský – umiestnenie dopravného zrkadla na križovatku (elektrický stĺp) ul. 
Kalvárska – ul. Záhrbská. 

 
2. Jozef Spurný – križovatka ul. Kamenárska – ul. Čierny lúh – je potrebné pokosiť, aby bola 

križovatka prehliadanejšia. 
 

3. Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – prečo sa posúvalo asfaltovanie spojnici ul. 
Kamenárska – ul. Čierny lúh.  
Anton Žňava – posúvala sa rekonštrukcia kvôli poveternostným podmienkam. Je potrebné 
požiadať riaditeľku TS, aby preverila postup asfaltovania.  

 
4. Jozef Spurný – je potrebné nájsť riešenie pre dopravnú situáciu na križovatke ul. Štúrova – 

ul. Májová – ul. Pod Gupňou a odvodnenie križovatky.  
 

5. Anton Žňava – rekonštrukcia múriku na ul. Školská - prehadzovanie kompetencií NDS 
a BBRSC.  

 
6. Peter Budinský – potrebné opraviť zle osadený kanál s výmolom v strede križovatky 

smerom od ul. Železničný rad – ul. Školská (zelený BD).  
 

7. Anton Tencer – p. Vician ma požiadal o osadenie dopravného zrkadla na ostrú zákrutu na   
ul. Kútovská cesa (pri senník p. Lenč) – komisia dopravy spraví miestne zisťovanie. 
- problém p. Hogovej – ul. Podhorská je v riešení a a pán náčelník MsP problematiku 

pozná – komisia dopravy spraví miestne zisťovanie.  
 

8. Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – je potrebné opraviť oporný múr na ul. 
Kútovská cesta, nakoľko je v horšom stave a je potrebné, aby sme vyzvali vlastníkov 
pozemkov, aby si zrekonštruovali múrik priľahlého k miestnej komunikácie.  

 
 
Záver: 
Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie o 15:35 hod. 
 
 
V Novej Bani, dňa 04. 09. 2023 
 
Zapísala: Mgr. Ivana Cicko                  Schválil: Anton Žňava 

      predseda komisie 
 

 


